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Aan het College

Cc Raad

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen ex artikel 40 van het RvO van de fractie Progressief Woerden inzake de luchtkwaliteit langs de A12 

bij Harmelen. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden, te weten vóór 5 mei 2018.

Met vriendelijke groet,

Gijs Corten | adjunctgriffier / raadsadviseur (ad interim)| Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | De Bleek 10, 3447 GV Woerden

M 06 – 26 46 77 45 |E corten.g@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



De disclaimer van toepassing op deze email vindt u op woerden.nl



 
 

Artikel 40 vragen over de luchtkwaliteit langs de A-12 bij Harmelen 

In het AD van 24 februari stond een artikel over de luchtkwaliteit.  Uit het rapport komt dat de 

luchtkwaliteit bij de A-12, in het bijzonder bij Harmelen, de slechts luchtkwaliteit is van Nederland.  

Het artikel is hier te vinden. 

 

Progressief Woerden vindt deze slechte luchtkwaliteit bij Harmelen een probleem. Het fijnstof die door 

de A-12 wordt geproduceerd is een aanslag op de gezondheid van Harmelense inwoners. Om die reden 

wil Progressief Woerden de luchtkwaliteit bij Harmelen verbeteren.  

 

Progressief Woerden heeft daarom de volgende vragen: 

1. Onderschrijft het college de resultaten van het rapport? Zo niet, is het college bereid een 

onderzoek naar fijnstof te doen doormiddel van zogenaamde snuffelpalen bij de 

Groenendaal, de Potterskade en de Hofwijk de in Harmelen ? 

2. Is het college het eens met Progressief Woerden dat de gemeente alles moet doen wat 

in haar vermogen ligt om de gezondheid van de inwoners van Harmelen te beschermen 

tegen luchtvervuiling? 

3. Welke haalbare mogelijkheden ziet het college om de luchtkwaliteit in Harmelen te 

verbeteren? Wanneer het college geen mogelijkheden ziet, waarom niet?  

4. Is het college bereid om actie te ondernemen om de maximale snelheid van 130 km op 

de A-12 te verlagen om de luchtkwaliteit in Harmelen te verbeteren? 

 

Dank voor het beantwoorden van deze vragen. 

 

 

 

 

 

Woerden 4 april 2018 

Marguerite Boersma 

Progressief Woerden 

https://www.ad.nl/woerden/de-luchtkwaliteit-is-bij-harmelen-het-allerslechtst~a3118ab0/
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